
 

 

Artikel 41 vragen asielopvang in relatie met spreidingswet 

 

Geachte wethouder, 

Samen met u hebben we het afgelopen jaar veel gesproken over asielopvang. Op 20 december 
hebben we als Hart voor Hilversum aangegeven dat u een mooi participatietraject hebt gedaan met 
inwoners en andere betrokkenen, maar te wachten met uitvoering tot de spreidingswet een feit is. 
 
Nu is deze door de Eerste Kamer. Vastgesteld is dat we 360 asielzoekers zouden moeten gaan 
opvangen en daar is op geparticipeerd. We vangen er al 148 op in Gooiland, dus moeten nog plekken 
vinden waar we structureel 212 asielzoekers zouden opvangen. Daar is ja tegen gezegd. 
 
Echter, nu gaan er verschillende opgavecijfers rond en schrijft u in collegebrief 1398208 dat u 
misschien wel wil kijken of uitbreiding van de opvang bij Gooiland mogelijk is! 
 
Uit het lijstje van bijvoorbeeld RTLnieuws1 komt een aantal van 536 asielzoekers als opgave!  
 
Onze vragen: 

1. Heeft u al concrete aantallen gekregen vanuit de landelijke overheid? 
2. Blijven die binnen de afspraken die met de raad zijn gemaakt? 
3. Zo nee, hoe gaat u de raad opnieuw meenemen bij een nieuw besluit? 
4. Wat gaat u met de gehouden participatie doen en hoe gaat u het uitleggen aan de inwoners? 
5. Waarom wilt u gaan kijken of uitbreiden van noodopvang in Gooiland mogelijk is?  

 
Ik kijk met belangstelling uit naar uw antwoorden. 
 
Namens Hart voor Hilversum, 
 
Regie Redmeijer 

 
1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5432236/zo-veel-asielzoekers-moet-jouw-gemeente-
opvangen 
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